销售合同
Sales Contract
Contract No 合同编号: GY28062021 Signing Date 签订日期: 28 / 06 /2021

买方（甲方）: Tam Siu Kwan
Buyer(A)  ：Tam Siu Kwan

地址（ADD）: Unit 503, silvercord tower 2, 30 canton rd, TST, KL, Hong Kong Email: 

卖方（乙方）：AUSTRALIA GUANYIN PTY LTD
Seller（B）： AUSTRALIA GUANYIN PTY LTD

地址（ADD）: 3B THOMAS STREET, BRIGHTON EAST VIC 3187 AUSTRALIA Tel:
Email: 



代理方（丙方）：AOT HK LTD.

The agent (C): AOT HK LTD.
地址（Address）：UNIT 8A ON 17/F WELL FUNG INDUSTRIAL CENTER NO.68 TA CHUEN PING STREET KWAICHUNG
N.T. HONGKONG



本合同由买卖双方订立，根据本合同规定的条款，乙方同意出售下述商品，并指定由 AOT HK LTD.

作为买方进口代理公司，由买方支付方进口代理以及相关清关费用。

This Contract is made by and between the Buyer and Seller, whereby the Buyer agree to buy and the



Seller agree to sell the under-mentioned and assigned AOT HK LTD. as the import agent of the buyer. And the buyer should pay the agent charge and the clearance charge. Commodity according to the  terms and conditions as below:
一 . 产品名称、规格、产地、数量、单价、金额

Products name, size, origin, quantity, unit price, amount

	Description
品名
	Q. T.Y(pcs)
数量
	Unit Price(AUD)
单价(澳元)
	Total(AUD)
合计金额
	Origin
原产国

	Anthogenol Vegetarian 100 Caps
	700
	86
	60,200
	AUSTRALIA

	Total (AUD) 总计：
	
CIF AUD60,200
	



二．包装： 货物包装应远离潮湿，锈蚀和颠簸并适合运输。产生的任何由于包装不良而造成的残损，灭失应有卖方负责。
Packing: The Packing of the products shall be preventive from moisture, erosion and shock, and shall  be suitable for transportation. Seller shall be liable for any damages/losses of the products attributable  to the inadequate or improper packaging.
三．运输方式：空运。

Transport: by Air.

四．贸易条款：CIF 香港。乙方只负责把货物运到香港机场。

Trade terms: CIF Hong Kong. B is responsible only for the transportation of goods to Hong Kong Airport.
五．付款条件：到货前买方支付 100%货款。


Payment terms：The buyer shall pay 100% payment of the goods before goods’ arrival.

六．乙方义务：乙方提供一切进口所需的出口方的文件资料。

B’s obligations：B should provide all the documents which A need in import clearance.

七．合同生效条件：三方签字或盖章生效，传真和电子邮件同样具有法律效力。

Effective conditions: The three sides sign or stamp, same as the fax.

八．违约责任：任何一方违约，需按总货款的 15%支付对方违约金。

Liability for breach: Any such breach, according to 15% of the total purchase price to pay the other penalty.

九．其他约定：无特殊原因将在 2021 年 7 月 30 日前运输。
[bookmark: _GoBack]Others: ETD is before 30/07/2021, if there is no special reason.



甲方：Tam Siu Kwan

PART A:Tam Siu Kwan







乙	方：AUSTRALIA GUANYIN PTY LTD
PART B: AUSTRALIA GUANYIN PTY LTD







丙	方：AOT HK LTD.
PART C: AOT HK LTD.
